
1. SJEDNICA PREDSJEDNIŠTVA KLUBA U NOVOM SAZIVU

Prisutni: BUBENIK, BULAJIĆ, CVETKO, DURIĆ, KODAK, HRIPKO, MIZDRAK, 
SUDOVIĆ, ŠUŠMEL,

Odsutan: SIMINIATTI

Dnevni red: 1. Izbor novog predsjednika predsjedništva
2. Izbor članova komisija
3. Tekući problemi
4. Razno

Prvo se je za riječ javio Sudović i konstatirao da predsjedništvo po 
statutu kluba nemože birati članove samoupravne kontrole i da se taj 
izbor ostavi za iduću skupštinu kluba. Zatim je predložio da se za 11. 
člana predsjedništva kooptira šturlan kao tajnik kluba sa obnovljenim 
mandatom., što je prihvaćeno sa 8 : 1 glasova. Isto tako je prihvaćeno 
da na sastanke predsjedništva dolaze voditelji pojedinih sekcija i knji
govođa Silvija Uerner, da ravnopravno učestvuju u radu ali da kod gla
sanja nemaju pravo glasa.
1. Nakon duge rasprave prihvaćeno da predsjednik kluba sa jednogodi
šnjim mandatom bude Cvetko Vjekoslav, jednoglasno, što je Cvetko prihvatio 
ali uz uvjet da mu svi članovi predsjedništva svesrdno pomažu jer će 
u protivnom dati ostavku.
2. Za potpredsjednika kluba je jednoglasno izabran Hripko Ivica, a on je 
ujedno i predsjednik komisije za film u koju su jednoglasno izabrani 
kao članovi Sudović i Bubenik.
Zatim je jednoglasno izabran za tehničkog sekretara /tehnika/ kluba 
Šušmel Aleš.
Za filmotekara je jednoglasno izabran Durić Alem.
Domar ostaje i dalje Siminiatti.
Poslije toga je prijašnji potpredsjednik kluba Kodak predao ključeve 
kluba Cvetku i konstatirano je da osim voditelja sekcija ključeve imaju 
Cvetko i Šturlan /uz domara/.
3. Prvo je saslušan prijedlog prisutnog člana Kugle glumišta o mogućno
stima suradnje, te je odlučeno da se na idućoj sjednici predsjedništva 
raspravlja o tom prijedlogu a da nam Kugla glumište pismeno dostavi 
prijedloge. 
Zatim je odlučeno da na gostovanje u Banjaluku u ime kluba putuju Cvetko, 
Durić, Pttričić sa slijedećim filmovima: Lift za gubilište, Kruh, Mrtva 
pruga, Koketre, Veliki dan, Automati.
4. Pod razno je Kodak postavio pitanje u vezi Bubenika kao delegata u 
Kino savezu Hrvatske jer smatra da to Bubenik nije zaslužio iz slijedećih 
razloga:
- samostalno odstupanje prostorija kluba Narodnoj tehnici grada
- prijetnje đacima centra u Križanićevoj u vezi glasanja na skupštini i 
njegovog doprinosa razbuktavanja slučaja Jukić
- da je rekao Crnobrnji u KSH da će ga skinuti sa mjesta predsjednika i 
da mu je to uspjelo
- pitanje rasvjete koja je ustupljena centru u Križanićevoj i koja se više 
nemože koristiti.
Na to je Bubenik izjavio:
Smatram de Kodak nema nikave dokaze za svoje izjave i one su mi na prljav 
način pripisane i ako se prihvati Hodakov stav ja dajem sotavku u predsje
dništvu i klubu a ukoliko me predsjedništvo rehabilitira da se pokrene 
disciplinski postupak protiv Hodaka jer se nemože nekažnjeno na ovakav 
način nekome pripisivati ovakve prljave insinuacije. Osim toga što se 
tiče prostorija to je odobrilo predsjedništvo dok sam ja bio predsjednik 
kluba, a u vezi rasvjete je dogovorena suradnji tih dvaju kluba, mi smo 
sami krivi što ta suradnja nije još ni pokrenuta.



Na to se javio za riječ Cvetko i predložio da se poslije ovako teških 
rijeci sve prespava i o tome nastavi diskusija na slijedećem sastanku 
predsjedništva, što nije prihvaćeno.
Sudović je kao predsjednik KSH inzistirao da se to pitanje riješi.
Bubenik: Uvijek sam vas podrobno obavještavao o radu KSH i borio se za 
Kino klub Zagreb, ali sam protiv toga da neki politikantići na ovakve i 
slične načine nastoje sačuvati vlast u klubu.
Sudović: ^ogu samo potvrditi da se je Bubenik uvijek borio za Kino klub, 
a da se ovdje raspravlja sa previše emocija a premalo argumenata.
Kodak: Nastojao sam pokrenuti prijateljstvo ali mi se čini da je Bubenik 
neke stvari minirao, ja nemam ništa protiv njega ali sam protiv miniranja 
rada u klubu. Zalažem se za properitet u klubu i smatram da su ambiciozne 
autorske težnje prerasle u lični prosperitet. Protiv sam toga da Bubenik 
bude pretplaćen na mjesto delegata u KSH.
Zatim se pristupilo glasanju da li predsjedništvo kluba prolongira mandat 
Bubeniku kao delegatu Kino kluba Zagreb u KSH. Za javno glasanje bilo je 
6 članova.
Rezultat glasanja® 4 za

1 protiv
4 suzdržana

/Bulajić je ranije napusti sjednicu/
S obzirom na situaciju odlučeno je da se slijedeći sastanak predsjedništva 
održi 28.2.198J. u 19,50 sati.


